
Referat fra generalforsamling Lynge Forsamlingshus 19-03-2025 

 

1) Valg af stemmetæller: Ruth og Dorthe 

2) Valg af dirigent: Bestyrelsen pegede på Ebbe, som blev valgt. Ebbe fortæller at 
generalforsamlingen varslet til tiden og dermed ifølge vedtægter lovlig indkaldt. 

3) Årsberetning aflægges til godkendelse: Mette fremlagde årsberetning suppleret af 
billeder på PowerPoint.  Årsberetning lagt på drevet i mappen ”Generalforsamling 2025”. 
Godkendt.   

Desuden reklame for kommende arrangementer. 

4) Regnskab forelægges til godkendelse: Dorthe forelagde regnskabet for 2024. Regnskabet 
er lagt på drevet i mappen ”Generalforsamling 2025”. Godkendt.   

Else vil gerne hjælpe med sponsoraftaler, så de kommer på plads.  

5) Indkomne forslag: Ingen indkomne forslag 

6) Valg til bestyrelsen: På valg er Susanne Thomsen, som er villig til genvalg. Susanne blev 
genvalgt. På valg er Mette Taxholm, som er villig til genvalg. Mette blev genvalgt. 

7) Valg af suppleanter. På valg er Maria Lynæs, som er villig til genvalg. Maria blev genvalgt. 

8) Valg af revisor. På valg er Mette Pedersen, som er villig til genvalg. Mette blev genvalgt. 

9) Valg af revisorsuppleant. På valg er Ebbe Jørgensen, som er villig til genvalg. Ebbe blev 
genvalgt. 

10) Evt: Den tidligere formand Niels Christian var glad for at se, at huset fortsat kører. Er 
spændt på hvad der dukker op af opgaver nu, hvor huset ikke skal kalkes længere.   

(Det er endnu ikke planlagt, hvornår det skal males).  

Stenen udenfor var i sin tid et stort arbejde at få på plads. Hvorfor er vandet stoppet? Jørgen 
fortæller, at det er stoppet til med småsten. Desuden bliver stenen hurtig grøn, når vandet 
render ned over den. Den er nemmere at holde uden vandet.  

39 år siden at huset overgik til nøglehus. I 35 år har Edith og Henning stået for udlejning. Stor 
tak til dem.  

Xinna spurgte til om der er mulighed for en slags venneforening, hvor det koster fx 100 eller 
200 kr. om året. Så det ikke kun dem, der har lejet huset på et tidspunkt, der er medlemmer. 
Tages med til næste bestyrelsesmøde.  



Birthe fortalte at når der i gamle dage var gymnastik i forsamlingshuset, var der opvisning 
efterfølgende - kan det mon lade sig gøre igen? Ebbe foreslog, at det kunne blive punkt 11 på 

næste års generalforsamling 놴놲놵놶놷놳  

 

Dirigenten takkede for god ro og orden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      Ref.: Susanne K 


